
 

Protokoll kårstämma 2021-02-17 
Genomförd digitalt via Zoom 
      

     § 1 – 21 
 

 

Deltagare   

 

Charlotta Arnesson 

Malena Beijer 

Örjan Berglin 

Sara Bothén 

Hans Eriksson 

Martin Fogel 

Ludvig Heed 

Eva Kindbladh 

 

Veronika Körnegård 

Monica Larsson 

Frida Liif 

Filip Linde 

Klara Beijer Mörck 

Frida Meschke 

Wictor Nygren 

Henrik Nilsson 

 

Helena Paues 

Pim Rathsman 

Kerstin Sandin 

Thomas Ström 

Lars Thorö 

Anni Thunström 

Rolf Wassberg 

 

 

 

§ 1 

 

Kårordförande Malena Beijer hälsade alla välkomna och förklarade 

mötet öppnat. 

 

 

 

 

Mötet öppnas 

§ 2 

 

Till ordförande för stämman utsågs  

Helena Paues  

och till sekreterare utsågs  

Rolf Wassberg. 

 

Föreslagen arbetsordning för den digitala stämman gicks igenom och 

godkändes. 

 

 

 

 

Val av ordförande och 

sekreterare för stämman 

§ 3 

 

Till att, jämte mötets ordförande, justera mötets protokoll utsågs  

Veronika Körnegård 

och  

Henrik Nilsson. 

 

 

Val av två justerare för 

stämman  



 

 

 

§ 4 

 

Till rösträknare vid stämman utsågs  

Veronika Körnegård 

och  

Henrik Nilsson. 

 

 

 

 

Val av två rösträknare för 

stämman 

§ 5 

 

23 medlemmar var närvarande vid kårstämman, se deltagarförteckning. 

Stämman beslutade att låta närvarolistan utgöra röstlängd. 

 

 

 

 

Justering av röstlängden 

§ 6 

 

Kallelse till kårstämman gick ut till kårens medlemmar 20 januari, 

samtidigt som den anslogs i scoutlokalen och på kårens hemsida. 

 

Stämman fann sig behörigen sammankallad. 

 

 

 

 

Fråga om kårstämman 

behörigen sammankallats 

 

 

§ 7 

 

Föreslagen och utskickad dagordning för kårstämman godkändes och 

fastställdes. 

 

 

 

 

Fastställande av 

dagordning 

§ 8 

 

Kårstyrelsens ordförande Malena Beijer föredrog kårens 

verksamhetsberättelse, kassören Eva Kindbladh presenterade 

resultaträkningen för 2020 och balansräkningen per 31/12 2020 och 

revisorn Lars Thorö läste revisionsberättelsen, i vilken ansvarsfrihet 

föreslogs för kårstyrelsens ledamöter. 

 

 

 

 

Föredragning av kårens 

verksamhetsberättelse, 

resultaträkning, 

balansräkning och 

revisorernas berättelse. 

§ 9 

 

Kårstyrelsens och revisorernas förslag är att balansräkningen fastställs. 

 

Stämman beslutade enligt förslaget och fastställde balansräkning per 

2020-12-31. 

 

 

Fastställande av 

balansräkning 



 

 

§ 10 

 

I revisorernas berättelse föreslogs att kårstyrelsens ledamöter 

beviljades ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2020. 

 

Kårstämman beslutade enligt förslaget och beviljade ansvarsfrihet åt 

kårstyrelsens ledamöter. 

 

 

 

 

 

Beviljande av ansvarsfrihet 

åt kårstyrelsens ledamöter 

§ 11 

  

Enligt bokslutet gör kåren ett överskott uppgående till 47 575,59 

förverksamhetsåret 2020.  

Kårstyrelsens förslag till disposition av överskottet är att beloppet 

överförs till löpande räkning, det vill säga läggs till kårens egna 

kapital. 

 

Kårstämman beslutade enligt förslaget. 

 

 

 

 

Beslut med anledning av 

kårens vinst eller förlust 

enligt den fastställda 

balansräkningen 

§ 12 

 

Två motioner har inkommit till kårstämman: 

 

Motion 1 

Jag föreslår kårstämman, att vi återgår till att när man börjar i kåren 

och köper sin första scoutskjorta så får man följande märken 

 Kårmärke (blått med gul text) 

 Pojk/flickmärke 

 Grenmärke (Spårare, Upptäckare, Äventyrare, Utmanare) 

 Globen märket 

 Avdelningsmärke 

Byter man skjorta/tappar märkena så får man betala för dessa. 

Monica Larsson 

 

Kårstyrelsens yttrande om motion 1: 

Kårstyrelsen förordar kårstämman att bifalla motionen. 

 

Kårstämman beslutade att bifalla motionen. 

 

 

 

 

 

Behandling av 

inkommande motioner och 

propositioner 

 

 



Motion 2 

Jag tycker att det skall finnas en för ledarna tillgänglig lista med 

aktuella namn, telefonnummer och e-post adresser till medlemmarna i 

samtliga ledarpatruller i kåren. 

Bosse Nykvist 

 

Kårstyrelsens yttrande om motion 2: 

Kårstyrelsen förordar kårstämman att bifalla motionen och att 

styrelsen har ansvaret att upprätta listan och att utse ansvarig för att 

den uppdateras. 

 

Kårstämman beslutade att bifalla motionen med tillägget som föreslås 

i kårstyrelsens yttrande. 

 

 

§ 13 

 

Inga utestående motioner eller propositioner förelåg. 

 

 

 

 

 

Behandling av utestående 

motioner och propositioner 

§ 14 

 

Kassör Eva Kindbladh presenterade kårstyrelsens förslag till 

medlemsavgift och budget för verksamhetsåret 2021 varvid diskussion 

och frågestund vidtog. 

 

Kårstämman antog styrelsens förslag till budget för 2021 samt 

fastställde medlemsavgiften till 487,50 kronor per termin. 

 

 

 

 

Fastställande av 

medlemsavgift och budget 

för nästa år 

§ 15 

 

Till kårordförande och vice kårordförande för ett år valdes 

Malena Beijer 

respektive  

Örjan Berglin. 

 

 

 

 

Val av kårordförande och 

vice kårordförande för ett 

år 

§ 16 

 

Till övriga ledamöter i kårstyrelsen för ett år valdes 

Lenita Jällhage,  

Eva Kindbladh, ekonomiansvarig, 

Frida Meshke  

 

 

Val av övriga ledamöter i 

kårstyrelse för ett år 



Helena Paues  

Pim Rathsman 

och 

Rolf Wassberg, sekreterare. 

 

 

§ 17 

 

Till revisor för ett år utsågs 

Lars Thorö. 

 

Till revisorssuppleant för ett år utsågs 

Linda Jacov. 

 

 

 

 

Val av revisor och 

revisorssuppleanter för ett 

år 

 

 

§ 18 

 

Till valberedning för ett år valdes  

Sara Bothén 

Monica Larsson 

och 

Frida Liif. 

 

 

 

 

Val av valberedning för ett 

år 

§ 19 

 

Enär både distriktsstämman och Demokratijamboreen är i höst så 

uppdrog kårstämman åt kårstyrelsen att utse delegater och ersättare till 

dessa möten. 

 

 

Val av scoutkårens 

delegater till 

distriktsstämman och 

demokratijamboreen samt 

ersättare för dem. 

 

 

§ 20 

 

Lars Thorö anmodar styrelsen att se över de aktuella försäkringarna, 

inte minst ansvarsförsäkring. Vidare önskar han en översyn av kårens 

stadgar rörande val av revisorer. 

 

Kårstyrelsens ordförande Malena Beijer informerade om att Valborg 

sannolikt genomförs i digital form även i år. 

 

Avslutningsvis önskade Lars Thorö framföra att han tycker att 

Kärrtorps scoutkår är en förbaskat bra scoutkår. 

 

 

 

 

Övriga frågor 



 

§ 21 

 

Mötets ordförande Helena Paues tackade alla närvarande för visat 

intresse och förklarade mötet avslutat. 

 

 

 

 

Mötet avslutas 

  

  

  

   

   

Rolf Wassberg 

Sekreterare 

 Helena Paues 

Ordförande 

   

   

   

   

Veronika Körnegård 

Justerare 

 

 Henrik Nilsson 

Justerare 

 


